
 
 

VASTEMÕISA LASTEAED PÄEVALILL 
HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL nr 2 

 
 
Vastemõisa  lasteaia puhkeruumis                                                     15.01.2018 
 
 
Algus kell 17:00 ja lõpp 19:00 
 
 
Juhatas: Siim Kruuse  
Protokollis:  Kaisa Kesanurm (Sinilill, Võilill) 
Osa võtsid: lapsevanemad Siim Kruuse (Rukkilill, Sinilill), Elje Lindla (Sinilill, Võilill), Kaisa Kesanurm 
(Sinilill, Võilill),  Kadi Ehrberg (Võilill), lasteaia direktor Katrin Ronimois, õpetajate esindaja Jane Ojala, 
Põhja-Sakala valla esindaja Liivi Lindemann 
Puudus: - 
 

Päevakord: 

1. Hoolekogu liikme M. Süvaorg hoolekogust lahkumine, uue aseesimehe valimine. 
2. I poolaasta õppe-kasvatustöö kokkuvõte (K. Ronimois) 
3. Arengukava täitmisest 2017 aastal (K. Ronimois) 
4. Suvine lasteaia sulgemine 
5. 2018 aasta eelarve koostamiseks tehtud taotluste rahastamisest (K. Ronimois, valla esindaja) 
6.  Aktuaalsed teemad: lasteaia sünnipäev jm 
 
1. Hoolekogu liikme M. Süvaorg hoolekogust lahkumine, uue aseesimehe valimine 
 
KUULATI: Merve Süvaorg ei ole enam hoolekogu liige seoses lapse lahkumisega Vastemõisa 
lasteaiast. Uueks aseesimeheks valiti Elje Lindla.  

2. I poolaasta õppe-kasvatustöö kokkuvõte  

OTSUSTATI: Hoolekogu kuulas ära ja võttis info teadmiseks 
 
3. Arengukava täitmisest 2017 aastal 
 
OTSUSTATI: Hoolekogu kuulas ära ja võttis info teadmiseks 
 
4. Suvine lasteaia sulgemine 
 
Lasteaed on suvepuhkusel 09.07-12.08.2018, suvelasteaiaks on Suure-Jaani lasteaed "Sipsik". 
 
5. 2018 aasta eelarve koostamiseks tehtud taotluste rahastamisest 
 
KUULATI: Katrin Ronimois ja Põhja-Sakala valla esindaja Liivi Lindemann andsid ülevaate 2018. a valla 
eelarve koostamisel jagatud rahalistest vahenditest Vastemõisa lasteaiale. Kõikides rühmades on 
vanad madratsid ringi vahetatud 2017. a esitatud taotluste raames. Sellel aastal (2018) on kõikide 



valla lasteaedade taotlused vastu võetud ja ülevaadatud. Hetkeseisuga eraldatakse Vastemõisa 
lasteaiale raha põrandate vahatamiseks, uute voodipesude ja käterätikute ostmiseks. Õueala 
korrastamiseks, mis on tegelikult kõige põletavam küsimus, lisavahendeid ettenähtud pole. Valla 
2018. a eelarve võetakse vastu veebruarikuu volikogus.  
 
OTSUSTATI: Hoolekogu kuulas ära, võttis info teadmiseks, vastavalt vajadusele aitab nõu ja jõuga.  

6.  Aktuaalsed teemad: lasteaia sünnipäev jm 

1. Lasteaia sünnipäev on 25.01.2018 kell 10 Vastemõisa rahvamaja peeglisaalis, kus seda 
tähistatakse koos laste ja vanematega kooki süües ja mänge mängides. 

2. Sügisel vahetus jalgpallitreener, kelle lapsed on väga hästi omaks võtnud. 
3. Aprillis külastatakse Soomaad 
4. Tulemas on lasteaedade sportlik päev 
5. Rahvariide seelikud on õmblemises ning mütsid ootavad järge 
6. Kevadel on vaja kindlasti leida võimalused ja vahendid liivakastide korrastamiseks ning liiva 

toomiseks 
7. Kevadise pildistamise peale mõeldakse ning võrreldes eelmise aastaga on selle korraldamine 

rohkem läbimõeldud. Ühtlasi pakkusid ka hoolekogu liikmed ennast appi, kui on vaja näiteks 
laste suunamisel ja korrastamisel abi.  

 
Siim Kruuse         Kaisa Kesanurm 
Hoolekogu esimees        Protokollija 


